

5 **Verslag interne COR-vergadering**

10	Datum 21 10 2022	Verslag door Mw. mr. N.M. Nagobi-Prins	Tijd 10:00-12:30 uur
	Locatie Kamer 0.21 Maagdenhuis (Spui 21, Amsterdam) en Videoconference		

15 **AGENDA**

1. **Opening, vaststelling agenda**
2. **Mededelingen**
3. **Vaststelling verslagen:**
 - 20 • Verslag d.d. 02-09-2022
 - Verslag d.d. 30-09-2022
4. **Plagiaatsoftware: overstap van Ouriginal naar Turnitin Similarity**
5. **Beveiligingslek website mogelijke provider VerkiezingsApp**
6. **Instemmingsverzoek Beeldschermwerk**
- 25 7. **UvA-uitwerking sectorplan Corona**
 - Ter bespreking voor de OV 28/10 (input van de COR gevraagd)
8. **Voorbereiding OV 28/10**
 - Onderwerpen agenda
9. **Voorbereiding Heidag COR vrijdag 18 november**
- 30 10. **Commissies – Updates**
 - **Commissie HRM**
 - Hooglerarenbeleid – Update Commissie HRM / DB
 - **Commissie PIG**
 - **Commissie O&O**
 - 35 ➤ **Commissie Huisvesting**
 - **Commissie Financiën**
 - **Commissie Communicatie**
 - - COR-logo
 - - COR-foto's
 - 40 • **Nieuwsflits COR – Commissie Communicatie**

Welk onderwerp vindt de COR de nieuwswaardig voor de voor de UvA-nieuwsbrief editie 27 oktober?

Welk onderwerp vindt de COR de nieuwswaardig
- 45 11. **Rondvraag en sluiting**

Aanwezig: G. van der Pol (Voorzitter), H. Brand, D. Donner, C. Hille (online), G. Van Houwelingen, H. Kjos, N. Naaraat, M. Sanders, L. Schaap, N. van Woerden, L. Torenvliet, O. van Tubergen, Nafisa Nagobi-Prins (ambtelijk secretaris)

50 **Afwezig met bericht:** E. Grassiani (Vicevoorzitter), A. Dankers, T. Markaki, E. Pasman

Afwezig zonder bericht: -

Gast(en): -

55 **VERSLAG**

1. Opening, vaststelling agenda

Voorzitter Van der Pol opent de vergadering om 10:00 uur en heet iedereen van harte welkom.

60 De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

- 65 • Voorzitter Van der Pol deelt mee dat Raadslid Van Tubergen uit de Algemene Instellingsgebonden Ethische Commissie (AIEC) zal stappen. Raadslid Van Tubergen geeft een toelichting over zijn aangekondigde vertrek na zeven jaar en vraagt wie hem zal opvolgen. Raadslid van Houwelingen zal hem opvolgen. Voorzitter Van der Pol dankt Van Tubergen voor zijn inspanningen.
- 70 • Voorzitter Van der Pol deelt mee dat komende maandag het Agenda Overleg (AO) met Collegevoorzitter Ten Dam is gepland en komende vrijdag het Agenda Overleg met de Raad van Toezicht voor het WHW-RvT-overleg. Hij vraagt naar onderwerpen om te bespreken. Hieruit volgt de kennismaking met nieuwe RvT-leden, de ‘gebrekkige’ kandidaatstelling voor de tussentijdse verkiezingen van de decentrale raden, de toename en de internationalisering van studentenaantallen en de representatie van PhD’s in de organisatie en in de medezeggenschap.
- 75 • Raadslid Sanders deelt mee dat de OR-AMC dit najaar nieuwe verkiezingen zal uitschrijven. Zij legt vervolgens gedetailleerd uit wat daarvan de achtergrond is. Kern van deze kwestie is dat er vanaf 2023 geen juridische basis meer bestaat voor de huidige OR-AMC gelet op de op handen zijnde fusie VUmc en AMC. Het gevolg hiervan is dat voor de nieuwe medezeggenschap van de gefuseerde instelling Amsterdam UMC zij niet meer herkozen kan worden wegens haar pensioengerechtigde leeftijd. Raadslid Donner wil weten of er meer bekend is over de vraag hoe de OR zal worden vormgegeven gelet op de genoemde fusie. Raadslid Sanders antwoordt dat op deze vraag nog geen uitsluitsel gegeven kan worden.
- 80

85 3. Vaststelling verslag d.d. 02-09-2022

Tekstueel

Vicevoorzitter Grassiani heeft tekstuele opmerkingen gedeeld per e-mail aan ambtelijk secretaris Nagobi-Prins en deze zijn verwerkt.

90

N.a.v. de Actiepunten

Deze zijn behandeld tijdens de IV d.d. 30-09-2022. Het verslag is gewijzigd vastgesteld.

4. Plagiaatsoftware: overstap van Ouriginal naar Turnitin Similarity

95 Voorzitter Van der Pol geeft aan dat hij van vicevoorzitter Grassiani heeft mee gekregen dat zij on-aangekondigd een week geen gebruik heeft kunnen maken van de Plagiaat Software Ouriginal. Dit is een punt aandacht waarover het DB vragen gaat stellen aan de bestuurder tijdens komend AO. Een belangrijk punt van aandacht is dat de COR of althans de COR niet bekend is of feedback van medewerkers over Ouriginal is meegenomen bij de aanbesteding die heeft geleid tot de overstap naar Turnitin Similarity. Raadslid Van Houwelingen wil weten wat de status van de door het CvB toegezegde memo van het CvB over aanbestedingen is. Raadslid Hille beaamt dit en geeft aan dat het van belang is voor de COR om te onderzoeken of er sprake was van een formeel medezeggenschapsrecht inzake de overstap naar de nieuwe plagiaatsoftware. Voorzitter Van der Pol antwoordt dat het DB vragen zal stellen over de genoemde punten van aandacht.

100

105

5. Beveiligingslek website mogelijke provider VerkiezingsApp

Voorzitter Van der Pol deelt mee dat recent is vastgesteld dat de software voor de komende tussentijdse verkiezingen een beveiligingslek bevat. Raadslid Donner voegt hier aan toe dat de leverancier de komende periode wordt gegund om zich te herstellen en dat in de tussentijd gebruik wordt gemaakt van de diensten van de voormalige leverancier. Hij legt hierbij gedetailleerd de achtergrond van het lek uit. Daarbij geeft hij ook aan dat ook bij de voormalige provider mankementen waren

110

aangewezen waarvan de meeste zijn opgelost. Niettemin is het voor de UvA toch opportuun gebleken om met deze provider op dit moment verder te gaan.

115 Raadslid Brand brengt onder de aandacht dat de ACTA geen goede ervaringen heeft met deze voormalige leverancier. Dat is een punt van zorg. Raadslid Donner antwoordt dat de decentrale raden worden meegenomen in de besprekingen over het opstellen van het Programma van Eisen. Hij geeft aan dat dat enige zorg zou kunnen wegnemen.

6. Instemmingsverzoek Gezond Beeldschermwerk

120 Voorzitter Van der Pol geeft aan dat het instemmingsverzoek eerst zal worden behandeld op de OV d.d. 28 oktober en het de insteek is dat de COR een week later met een antwoord zal komen. Hij geeft vervolgens aan het nieuwe beleid over gezond beeldschermwerk heel nuttig te vinden. Het is daarom zaak dat de communicatie over het nieuwe beleid, na vaststelling door het College, heel duidelijk en transparant wordt gecommuniceerd naar de medewerkers toe. Vervolgens vraagt hij de

125 raadsleden opmerkingen en vragen te bespreken in de IV.

Raadslid Donner wil weten of ook vraagstukken over duurzaamheid en energie zijn betrokken. Hij legt aan de hand van een voorbeeld uit wat hij hiermee bedoelt. Raadslid Van Woerden vraagt wat de scope van het instemmingsverzoek is. Raadslid Donner voegt hieraan toe dat het goed is om te vragen welke ondersteuning wordt geboden voor beeldschermen thuis. Hij acht het noodzakelijk dat

130 iedere medewerker – die ook thuiswerkt - in beginsel minimaal met twee beeldschermen zou moeten werken. Raadslid Kjos wil weten of het bijvoorbeeld mogelijk is om ook een ‘schrijfpad’ te kwalificeren als beeldscherm? Raadslid Van Tubergen wil weten in hoeverre kantooroppervlakte een rol speelt bij dit document? Donner wil daarnaast weten of het instemmingsverzoek een voorschot is op het beleid over het hybride werken. Hij is in de veronderstelling dat de COR daarover geïnformeerd

135 gaat worden. Raadsleden Van Houwelingen, Van Woerden en Torenvliet kaarten aan dat het voor medewerkers nog niet duidelijk is wat de mogelijkheden zijn. Raadslid Torenvliet wil daarnaast weten wat er met de verkregen data uit de checklists gebeurt. Van Houwelingen vraagt zich af of een leidinggevende een medewerker kan dwingen op kantoor te werken, wanneer een thuiswerkplek niet voldoet aan de checklist.

140 Voorzitter Van der Pol stelt voor dat ambtelijk secretaris Nagobi-Prins de besproken vragen en opmerkingen zal doorsturen aan bestuurssecretaris Mariska Herweijer ter voorbereiding van de OV van volgende week vrijdag (*Actiepunt Nagobi-Prins*).

7. UvA-uitwerking sectorplan Corona

145 Raadslid Hille geeft aan dat het goed is dat de COR het Sectorplan Corona van het College heeft ontvangen. De Commissie HRM heeft aangegeven dat het een punt van aandacht is dat kwetsbare groepen in het sectorplan zijn onderbelicht. Met name de mogelijkheden voor kwetsbare groepen rondom Hybride werken worden niet genoemd. Raadslid Van Woerden beaamt dit punt en vult hierbij aan dat de Commissie HRM zich ook kan vinden in een aantal punten van aandacht die zijn genoemd door de CSR, in een overzicht dat de CSR recent heeft gedeeld met de Commissie HRM. Dit

150 betreft onder meer het punt van communicatie. Het College zou meer informatie beschikbaar kunnen stellen over de voorwaarden voor het opschalen van Coronamaatregelen en over preventiemogelijkheden zoals het dragen van mondkapjes, het bieden van testmateriaal en het bieden van meer informatie over het Bindend Studie Advies (BSA) in relatie tot een extra tentamenkans wegens uitval door Corona. Raadslid Kjos betoogt dat zij op het gebied van preventie ook een rol ziet weggelegd voor de Arbodienst. Raadslid Brand beaamt het genoemde punt over de communicatie en stelt de vraag aan de orde ‘hoe er voor gezorgd kan worden dat iedereen zich bewust wordt van het huidige Coronabeleid van de UvA.’ Voorzitter Van der Pol geeft aan dat het punt van de BSA landelijk beleid betreft. Het is goed om alle punten behalve die van de BSA voor te leggen aan het College voor

160 de komende OV.

8. Voorbereiding OV vrijdag 28 oktober

165 Voorzitter Van der Pol geeft aan dat alle onderwerpen voor de komende OV zijn besproken en vraagt daarbij aan de raad of zij aanvullingen hebben op de conceptagenda. Raadslid Naaraat kondigt aan een vraag te zullen stellen tijdens de Mededelingen. De OR-ACTA heeft kennisgenomen

van een mogelijke opdracht voor de huidige decaan a.i. van de ACTA om samenwerkingsmogelijkheden te onderzoeken. Hij wil weten wat hiervan de status is en of het klopt wat hij heeft vernomen.

170 **9. Voorbereiding Heidag COR vrijdag 18 november**

Voorzitter Van der Pol introduceert het onderwerp voor de komende COR-heidag. Deze dag zal gaan over de medezeggenschap en complexe veranderingen binnen de UvA. Hij geeft aan dat dit een heel breed onderwerp is en vraagt de raad of ze ideeën willen aandragen. Verschillende raadsleden noemen casussen over huisvesting, het fusietraject AMC en VUmc, verzoek voor organisatieontwikkeling en diverse aanbestedingstrajecten.

175

Voorzitter Van der Pol roept vervolgens de raad op voorbeelden van casussen te delen per e-mail ter voorbereiding van de heidag.

10. Commissie - Updates

180

➤ **Commissie HRM**

Raadslid Hille deelt mee dat het dossier Hooglerarenbeleid is verdaagd omdat de extern juridisch adviseur door persoonlijke omstandigheden enkele weken niet beschikbaar is.

Raadslid Hille bespreekt een onderwerp (een verzoek) dat als vertrouwelijk is aangemerkt. De besproken opmerkingen worden op korte termijn in een vertrouwelijke brief worden neergelegd en worden verstuurd aan de verzender van het verzoek.

185

➤ **Commissie Communicatie**

- COR-logo
- COR-foto's

190

COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat het DB de afgelopen 1,5 maand heeft gebrainstormd over een COR-logo. De ideeën zijn vervolgens voorgelegd aan een grafisch ontwerper. Het resultaat wordt in de IV gepresenteerd via sheets. Over de getoonde ontwerpen neemt de COR unaniem het besluit dat één ontwerp na enkele aanpassingen het moet worden. Op sommige punten moet een schreef worden toegevoegd. Ambtelijk secretaris Nagobi-Prins zal deze wijzigingen doorgeven aan de grafisch ontwerper (*Actiepunt ambtelijk secretaris Nagobi-Prins*).

195

➤ **Commissie O&O**

Raadslid Van Woerden geeft aan dat bij de accreditatie van vakken niet duidelijk is welke elementen geborgd worden. Hij betoogt dat er geen sprake is van uniformiteit op dit gebied. Raadslid Van Houwelingen beaamt dit. Raadslid Torenvliet antwoordt dat het onderwerp onderdeel is van de digitale agenda. Raadslid Donner beaamt dit. Voorzitter Van der Pol beaamt dit probleem en geeft aan dat het momenteel voor de docenten moeilijk werkbaar is. De vraag is hoe dit onderwerp onder de aandacht van het CvB moet worden gebracht. Raadslid Van Houwelingen beaamt dit standpunt. Het is in ieder geval een goede vraag voor de nieuwe rector magnificus. Raadslid Brand benadrukt dat medewerkers moeten worden gefaciliteerd om zich laagdrempelig aan de regels te kunnen houden.

200

205

➤ **Commissie Huisvesting**

Raadslid Van Tubergen kondigt aan dat er komende vrijdag een technisch overleg is gepland over het Huisvestingsplan en Financiën.

210

➤ **Commissie Financiën**

Raadslid Donner bespreekt de timeline van de Begrotingscyclus 2023 voor de Gezamenlijke Vergadering. Hij heeft het DB gevraagd een verzoek aan alle decentrale raden te sturen, waarin wordt gevraagd of zij hun advies over de Begroting aan de GV willen sturen voor d.d. 18 november 2022.

215

11. Rondvraag en sluiting

Geen.

Voorzitter Van der Pol bedankt de COR-leden en sluit de vergadering om 12:30 uur.

220

Actiepunten COR

n.a.v. de IV d.d. 24-09-2021

- De volgende Medewerkersmonitor 2023 zal een nieuwe versie zijn. De COR zal hierbij betrokken worden. Hoe en in welke vorm is nog onduidelijk. Daarnaast is het van belang dat bij decentraal informatie wordt opgehaald over de Medewerkersmonitor 2021 AS Nagobi zal hierover navraag doen bij de Bestuurder (*Actiepunt AS Nagobi*): *navraag is gedaan, maar nog geen concreet antwoord van de bestuurder* **Aanhouden 02-09-2022: het gaat om twee verschillende acties: navraag bij Bestuurder en decentraal informatie ophalen. Aanhouden.**

n.a.v. de IV d.d. 18-02-2022

- In de IV is afgestemd dat met raadsleden Kjos, Torenvliet en Van Woerden en mevrouw Timmermans binnenkort een technisch overleg c.q. informatiesessie wordt ingepland over het gebruik van UvA Q (*Actiepunt AS Nagobi*): *dit loopt, AS plant op korte termijn een overleg in. Aanhouden*
- Deze week heeft hij daarom AS Nagobi opdracht gegeven om uit te zoeken hoe de COR in het verleden bij de aanbesteding van een vergelijkbaar systeem over digitaal toetsen was betrokken (*Actiepunt AS Nagobi*) **Dit loopt**
02-09-2022: voorzitter Van der Pol bespreekt dit bij Commissie PIG (actiepunt voorzitter Van der Pol). Afgehandeld (memo ontvangen van het CvB)

n.a.v. de IV d.d. 01-04-2022

- In de IV is afgestemd dat AS Nagobi bij de bestuurssecretaris gaat op vragen wie de key-users zijn inzake Plan-software, zodat de COR een aanvraag kan voorbereiden. Het DB zal de aanvraag opstellen (*Actiepunt DB en AS Nagobi*). *Afgehandeld/Loopt (reactie van het CvB ontvangen op d.d. 25/05/2022, het antwoord is doorgestuurd aan Vicevoorzitter Grassiani op d.d. 02-06-2022)*
02-09-2022: vicevoorzitter Grassiani bespreekt het punt key-users in eigen OR en komt hier volgende IV op terug. (actiepunt vicevoorzitter Grassiani) Aanhouden (antwoord niet voldoende)

N.a.v. de IV d.d. 02-09-2022

- Voorzitter Van der Pol geeft aan dat uit AO gisteren met Collegevoorzitter Ten Dam naar voren kwam dat het CvB een expertmemo laat schrijven over wanneer de COR wel of niet betrokken moet worden. Hij zal aan het CvB/mevrouw drs. T.(Tetje) Timmermans vragen of/wanneer de COR kan worden betrokken bij het aanbestedingstraject. (*Actiepunt Voorzitter Van der Pol*)(*de COR ontvangt een memo van het CvB (zie OV 09/09/2022) Afgehandeld (memo ontvangen van het CvB)*)

N.a.v. IV d.d. 30-09-2022

- **Notitie Honorary Fellow:** De COR zou op grond van Wet op de Ondernemingsraden kunnen instemmen met deze nieuwe versie, mits de COR een officiële aanbiedingsbrief van het College van Bestuur ontvangt, waarbij deze nieuwe versie van de 'Notitie Honorary Fellow' ter instemming aan de COR wordt voorgelegd (*Actiepunt ambtelijk secretaris (AS) Nagobi*). staat nog open, er is mail naar het CvB verstuurd, dat het ter instemming moet worden gelegd aan de COR. Aanhouden zolang dossier Hooglerarenbeleid nog loopt
- **Instemmingsverzoek Beeldschermwerk:** Voorzitter Van der Pol deelt mee dat bij afwezigheid van raadslid Van Tubergen dit agendapunt zal worden opgepakt door de Commissie Huisvesting en zal worden geagendeerd voor de volgende IV (*Actiepunt Commissie Huisvesting*). *Afgehandeld(zie agendapunt 6 van het verslag d.d. 21-10-2022)*
- **Evaluatierapporten vanuit project digitaal toetsen:** Afgestemd wordt dat raadslid Torenvliet het overleg met de heer R. (Rob) van den Heuvel en de Commissie O&O en PIG zal initiëren (*Actiepunt raadslid Torenvliet*). *Aanhouden*

N.a.v. IV d.d. 21-10-2022

- Voorzitter Van der Pol stelt voor dat ambtelijk secretaris Nagobi-Prins de besproken vragen en opmerkingen zal doorsturen aan bestuurssecretaris Mariska Herweijer ter voorbereiding van de OV van volgende week vrijdag (*Actiepunt Nagobi-Prins*).
- **COR-logo:** Op sommige punten moet een schreef worden toegevoegd. Ambtelijk secretaris Nagobi-Prins zal deze wijzigingen doorgeven aan de grafisch ontwerper (*Actiepunt ambtelijk secretaris Nagobi-Prins*).